分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處 Trade Marks Registry, Intellectual Property Department The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740/ 750] 註冊申請人的送達地 址 Applicant's Address for Service
303321756	Eau ∂'Angel	3	08-05-2015	有限會社蔻絲美雅 麗斯 日本〒541-0054 大阪市中央區 南本町 3 丁目 3 番 25-3202	香港專利商標代理有限公司香港皇后大道西 419K博仕臺 10 樓 A 室
304330728	MISS X FOREVER 觅氏	25,35	12-01-2018	馮繼平 江西省吉安市 安福縣楓田鎮石崗 村石崗 13 號	香港海利國際商務咨詢 有限公司 香港 九龍油麻地碧街 38 號 寫群商業大廈 21 樓 02

室

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

304841406	LUCY	9	21-02-2020	Essity Hygiene and Health Aktiebolag 405 03 Göteborg SWEDEN	DEACONS 5th Floor, Alexandra House Central HONG KONG
305050737	THERMMAX	11	15-11-2019	Hatco Corporation 635 S. 28th Street MILWAUKEE, WI 53215 UNITED STATES OF AMERICA	DEACONS 5th Floor, Alexandra House Central HONG KONG
305051934	THERMMAX	11	15-11-2019	Hatco Corporation 635 S. 28th Street MILWAUKEE, WI 53215 UNITED STATES OF AMERICA	DEACONS 5th Floor, Alexandra House Central HONG KONG